URČITÉ A NEURČITÉ ČLENY (DEFINITE AND INDEFINITE ARTICLES)
Neurčitý člen

a/an




Používame ich s jednotným číslom počítateľných podstatných mien:

a) po „There is/There are“ (There is a bank. Tam je banka.)

b) ak niečo spomíname prvýkrát (I bought a car yesterday. Včera som kúpil auto.)

Určitý člen

the



Používame s jednotným a množným číslom počítateľných pod. mien a




s nepočítateľnými pod. menami:

a) ak niečo existuje ako originál (The earth goes around the sun. Zem sa točí okolo Slnka.)

b) pri superlatíve prídavných mien (He is the best. Je najlepší.)

c) pri radových číslovkách (He is the first. Je prvý.)

d) v niektorých časových spojeniach – časť dňa (in the morning), dátum

(on the fifth of May)

e) ak hovorím o niečom konkrétnom a určitom (I have done the exercise that I needed to do for homework. Vypracoval som cvičenie, ktoré bolo na DÚ.)

f) ak hovoríme o niečom, čo sme už predtým spomenuli. (I saw a dog. The dog was black. Videl som psa. Bol čierny.)
